
Zápis 
 

z jednání školské rady při střední škole, jejíž činnost vykonává 

Gymnázium, Karviná, příspěvková organizace  

ze dne 26. 10. 2021 

 
Účast: Mgr. Martin Duda, MUDr. Martin Gebauer, Libor Kisel, Mgr. Alan Pieczonka, Ing. 

Ladislav Šincl  

 

Omluveni: Mgr. Petr Juras 

 

Hosté: Mgr. Miloš Kučera 

 

Jednání školské rady (ŠR) zahájil předseda ŠR Martin Duda, který uvítal přítomné členy ŠR      

a přečetl program jednání: 

 

 

1. Výroční zpráva Gymnázia, Karviná, příspěvková organizace za školní rok   2020/2021 

2. Různé. 

 

 

Bod č. 1: 

Školská rada byla seznámena ředitelem školy s obsahem výroční zpráva. Krátce členové 

prodiskutovali některé oddíly: 

● výsledky přijímacího řízení, 

● výsledky maturitní zkoušky, 

● materiální zabezpečení výuky, 

● úpravy výuky v zájmu zlepšení výsledků žáků, 

● porovnání výsledků se školami v regionu.  

Po ukončení diskuze k tomuto bodu schválila ŠR výroční zprávu Gymnázia, Karviná, 

příspěvkové organizace za školní rok 2020/2021. 

 

Bod č. 2: 

Školská rada projednala: 

● opravy v tělocvičně (členové si mohli výsledek prohlédnout), 

● hovořili o problémech s COVID-19, jak ovlivňuje výuku a tradiční aktivity (exkurze, 

lyžařské výcviky, stužkovací ples). 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: 

Mgr. Martin DUDA 


